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§ 14 
Ny multihall på Enskede IP, Enskede Gård 1:1. 
Utredningsbeslut  
FSK 2023/162 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner projektdirektivet. 
2. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 

utreda förutsättningarna för projekt Ny multihall på Enskede 
IP, som underlag till ett kommande inriktningsbeslut med en 
beräknad utredningsutgift upp till 10 mnkr. 

3. Fastighetsnämnden föreslår att kommunstyrelsens ekonomi- 
och trygghetsutskott godkänner förslag till utredning. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Hansi Karppinen (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Det här projektet är mycket efterlängtat av föreningarna på 
plats. I underlaget framgår det dock inte alls hur de olika 
idrotterna ska kunna samarbeta på ett bra sätt i multihallen, 
något som kanske tillkommer inför nästa beslut. En god 
samverkan mellan idrotterna rent praktiskt på plats är en 
förutsättning för att multihallen ska bli ett lyckat projekt. 
  
Vad som också är mycket viktigt inför det fortsatta arbetet är 
att förvaltningen tar med sig de sportspecifika kriterier och 
önskemål de båda föreningarna har skickat in efter samråd 
med förvaltningens handläggare om projektet och att man 
redovisar hur man kunnat tillmötesgå dem eller varför de inte 
är möjliga att tillmötesgå. 
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Handlingar i ärendet 
 FSK 2023/162-2 (Signerad) Ny multihall på Enskede IP 

Enskede Gård 1:1 Utredningsbeslut 
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